
Från tyckande till vetande!

I dagens samhälle ställs allt högre krav på att vi ska prestera mera både i yrkeslivet och privat. Vi 
har dock inte fått mera tid utan allt skall fås in på samma tid. Våra barn ska också ha en trygg och 
pedagogiskt utvecklande tillvaro med bra omsorg för att få sina grundläggande färdigheter 
tillgodosedda både på hemmaplan och i förskolan. Detta ställer stora krav på både föräldrarollen 
och på förskolans personal för att kunna få ihop detta pussel med barnen i fokus.

Moderaterna i Håbo vill därför gå från tyckande till faktiskt vetande om hur situationen ser ut idag 
här i Håbo kommun. Därför har jag som vice ordförande i Skolnämnden under våren och sommaren 
besökt samtliga kommunala förskolor och fått höra hur personalen och barnen har det och vad de 
anser behöver åtgärdas. Parallellt har jag även fått möjlighet att träffa en del föräldrar för att få del 
av deras verklighet och hur de hittar lösningar i livspusslet.

De erfarenheter och förslag till lösningar som jag fått kommer att ligga som grund för vår politiska 
plattform för hur vi vill se barns utveckling i Håbo kommun. 

Resan kommer nu att fortsätta med att jag besöker samtliga skolor och de privata förskolorna i 
kommunen. Våra friskolor besökte jag och riksdagsledamoten Ulrika Karlsson under hösten 2012 
och en rapport finns kring dessa erfarenheter och kommer även den att ligga till grund för vår 
fortsatta utveckling.

Jag och Moderaterna i Håbo vill ge ett stort tack till all personal och föräldrar som tagit er tid att ge 
mig och politiken en extra dimension hur ni har det. Vi lovar att förvalta och om möjligt förverkliga 
era synpunkter. Har ni ytterligare synpunkter så hör gärna av er.
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